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MOTIE VREEMD AAN DE ORDE over het Ice event

De gemeenteraad van Wassenaar, 

in vergadering bijeen op 5 juli 2022; 

constaterende dat:

• Het Ice event niet kan gaan plaatsvinden op het Berkheiveld;
• Er € 26.000,- gemoeid was met de aanleg van stroom en 

rioolvoorzieningen;
• Het bedrag geschrapt is uit de Voorjaarsnota.

overwegende dat:

• Het Ice event een toevoeging is aan de aantrekkelijkheid van Wassenaar, 
primair voor de eigen inwoners; 

• De manier waarop dit is verlopen geen schoonheidsprijs verdient en dat alle 
coöperatie gewenst is door de organisatie;

• Dat de initiatiefnemers dit doen voor de Wassenaarse samenleving en tot op 
heden er geen winst op hebben gemaakt;

draagt het college op om:

• Actief mee te denken om een oplossing te vinden voor het ontstane 
probleem; 

• Het bedrag dat gemoeid was met de aanleg van de voorzieningen op het 
Berkheiveld beschikbaar te stellen aan de organisatie om op kortst 
mogelijke termijn tot een Ice event te komen;

• Mocht er geen Ice event komen dan dit geld beschikbaar te stellen aan 
andere evenementen zoals Ice event. 

en gaat over tot de orde van de dag.

VVD Wassenaar Hans Mulder 


